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Vragen van het lid Van Toorenburg (CDA) aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over de dood van de 17-jarige Juliette uit Geldrop (ingezonden 
30 oktober 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Geldropse Juliette deed onlangs 
aangifte tegen ex-vriend uit Heeze»?1 

Vraag 2
Herinnert u zich de dood van de Zweede Saga Bachman op 10 september 
2013 en de daarover gestelde vragen?2 

Vraag 3
Deelt u de mening dat beide tragische gevallen overeenkomsten vertonen ten 
aanzien van de bedreigingen die vooraf zijn geuit aan het adres van beide 
meisjes? Kunt u dat nader toelichten? 

Vraag 4
Kunt u aangeven of er in de zaak van Juliette voorafgaand aan haar dood 
nog aangifte door haar is gedaan van bedreiging, wanneer dat precies is 
gebeurd en welke stappen door de politie daarna zijn genomen? 

Vraag 5
Op welke wijze gaat de politie in het algemeen om met aangiftes van 
bedreiging, zeker wanneer de frequentie en de ernst hiervan in korte tijd 
toeneemt? 

Vraag 6
Op welke wijze gaat u het aangifteproces verder verbeteren zodat ernstige 
bedreigingen adequaat worden opgepakt door de politie? 

1 Eindhovens Dagblad, http://www.ed.nl/regio/eindhoven/geldropse-juliette-deed-onlangs-
aangifte-tegen-ex-vriend-uit-heeze-1.4600182, 28 oktober 2013.

2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2013–2014, nrs. 290 en 291
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Vraag 7
Kunt u aangeven of en in hoeverre de politiecapaciteit in Den Bosch sinds de 
beantwoording van de eerder genoemde vragen vorig jaar is toegenomen?3 

Vraag 8
Bent u van mening dat in Geldrop voldoende politiecapaciteit beschikbaar is 
om aangiften snel te verwerken en misdrijven te voorkomen en op te sporen?

3 Idem.
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